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ПИТАНЕ
>■ ОТ: Красин Каракоцев - общински съветник от група „БСП за България, АБВ и Движение 

21" във ВТОбС.
ОТНОСНО: Ремонт в парк „Бузлуджа"

Уважаеми г-н Панов,
В началото на месец Ноември в средата на парк „Бузлуджа" бе започнат очевидно авариен 

ремонт. Изкопа се голяма дупка, която въпрепятсва преминаването през една от двете централни 
алеи. В началото изкопа беше обезопасен с метални решетки, но това вече не е така. Три месеца 
по-късно изкопа стои необезопасен. Виждат се следи от червени предупредителни ленти, но те 
отдавна са скъсани. Има от едната страна наредени на купчина павета, но и голяма част от тях 
стоят разпиляни около дупката.

Отделно в парка има 18 осветителни тела. Твърде недостатъчно, тъй като има големи 
части от парка, които стоят тъмни. През вечер половината от лампите не светят, като се редуват 
през една. Заради тъмнитата инцидентите са неизбежни като от едната страна на изкопа няма 
осветление и възможността да се спънеш в „ремонта" е доста голяма.

Във връзка с гореизложеното искам да задам следните въпроси:
1. Какъв е бил ремонта в парка и кой е отговорен за него?
2. Защо не е обезопасен изкопа и завършен ли е ремонта?
3. Защо не са поставени достатъчно осветителни тела, които да обезопасят парка? Има ли

проблем с осветлението в парка и предвиждат ли се поставянето на нови осветителни
тела?

Моля да ми отговорите устно с писмен вариант на отговора.

С уважение,
Красин Каракбцев^ / г
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